
Dz-06.0021.4.2016 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXIV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

 

Posiedzenie XXIV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 21 kwietnia 2016 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XXIV otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 19.00 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał członków Rady czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich 

brakiem poinformował, że wpłynęły do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku 

obrad. Przystąpiono zatem do głosowania nad wnioskami: 

 

1. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru objętego MPZP „Bronowice 

Małe Tetmajera” w celu uzyskania zgodności ze „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa” – dokument ujednolicony (Uchwała RMK 

Nr XII/87/03 z dnia 16 kwietnia 2003 r. zmieniona uchwałą RMK Nr XCIII/1256/10 z dnia 

3 marca 2010 r. zmieniona uchwałą RMK Nr CXII/1700/14 z dnia 9 lipca 2014 r.), druk nr 201, 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 20, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 1. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 9 

 

2. w sprawie projektu koncepcyjnego budowy ciągu pieszego przy ul. Brzegowej, druk nr 203, 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 20, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 1. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 10 

 

 

 

 

https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D15491%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D18150%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub_dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D20321%26typ%3Du


Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XXIII, 

3. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI w roku 2015, druk 

nr 198, 

4. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 195, 

5. Opinia w sprawie ponownego zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 196, 

6. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 197, 

7. Opinia w sprawie ponownego zawarcie umowy najmu pomieszczenia tymczasowego, 

druk nr 199, 

8. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 200, 

9. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru objętego MPZP „Bronowice Małe 

Tetmajera” w celu uzyskania zgodności ze „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa” – dokument ujednolicony (Uchwała 

RMK Nr XII/87/03 z dnia 16 kwietnia 2003 r. zmieniona uchwałą RMK 

Nr XCIII/1256/10 z dnia 3 marca 2010 r. zmieniona uchwałą RMK Nr CXII/1700/14 

z dnia 9 lipca 2014 r.), druk nr 201, 

10. Opinia w sprawie projektu koncepcyjnego budowy ciągu pieszego przy ul. Brzegowej, 

druk nr 203, 

11. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XXIII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 198) przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI w roku 2015. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Jacek Domański. Dodatkowe 

informacje uzupełniające przedstawił p. Bogdan Smok. 

W dyskusji głos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok.  

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/192/2016 
w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI  

w roku 2015 

https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D15491%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D18150%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub_dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D20321%26typ%3Du


 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 195) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Krzysztof Duda, p. Bogdan Smok, p. Stanisław Sikora. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/193/2016 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 196) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/194/2016 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 197) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt 

zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Bogdan Smok, Alicja Gackiewicz. 
 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/195/2016 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 199) przygotowany przez Komisje Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia tymczasowego. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/196/2016 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia tymczasowego 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 200) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/197/2016 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016 

 

 

 



Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 201) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru objętego MPZP „Bronowice Małe Tetmajera” w 

celu uzyskania zgodności ze „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Krakowa” – dokument ujednolicony (Uchwała RMK Nr XII/87/03 z dnia 

16 kwietnia 2003 r. zmieniona uchwałą RMK Nr XCIII/1256/10 z dnia 3 marca 2010 r. 

zmieniona uchwałą RMK Nr CXII/1700/14 z dnia 9 lipca 2014 r.). Projekt uchwały przeczytał p. 

Bogdan Smok. Projekt zreferowała p. Marta Drużkowska. 

Opinia Zarządu – pozytywna, 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/198/2016 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o przystąpienie do sporządzania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru objętego MPZP 

„Bronowice Małe Tetmajera” w celu uzyskania zgodności ze „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa” – 

dokument ujednolicony (Uchwała RMK Nr XII/87/03 z dnia 16 kwietnia 2003 r. 

zmieniona uchwałą RMK Nr XCIII/1256/10 z dnia 3 marca 2010 r. zmieniona 

uchwałą RMK Nr CXII/1700/14 z dnia 9 lipca 2014 r.) 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 203) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu 

koncepcyjnego budowy ciągu pieszego przy ul. Brzegowej. Projekt uchwały przeczytał  

i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XXIV/199/2016 
w sprawie projektu koncepcyjnego budowy ciągu pieszego przy ul. Brzegowej 

 

 

 

https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D15491%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D18150%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub_dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D20321%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D15491%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D18150%26typ%3Du
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=167&sub_dok_id=167&sub=uchwala&query=id%3D20321%26typ%3Du


Ad. 11 

Głos zabrali:  

1. P. Małgorzata Turek: 

 Poinformowała, że czujniki światła przy skrzyżowaniu ulic Bronowicka/Głowackiego są 

źle ustawione. Przewodniczący poinformował, że prześle w tej sprawie pismo do ZIKiT, 

 Zapytała czy Zarząd uzyskał informacje o wymianie świateł na ledowe przy ul. Rydla. 

Przewodniczący odpowiedział, że jeszcze nie, 

 Zapytała w imieniu swoim oraz p. Marii Szwed czy możliwe jest przywrócenie delegacji, 

która przepadła w związku z uczestnictwem pań w wizji lokalnej. Przewodniczący 

zapytał członków Rady czy są głosy sprzeciwu w tej sprawie . W związku z ich brakiem 

Przewodniczący wyraził zgodę na przywrócenie delegacji, 

2. P. Jerzy Kopacz: 

 Oświadczył, że jest to jego pierwsza sesja w 17 letniej działalności radnego, na której 

wszystkie projektu uchwał zostały przyjęte jednogłośnie, 

3. P. Waldemar Antosiewicz: 

 Poprosił Przewodniczącego Rady o omówienie spotkań, które odbyły się w siedzibie 

Dzielnicy VI w spr. wykonania pomnika rtm. Pileckiego i organizacji Dni Bronowic. 

Przewodniczący, p. Bogdan Smok omówił w/w spotkania, 

 Zapytał czy ulice dzielnicowe są przewidziane na parkingi w czasie Światowych Dni 

Młodzieży. Przewodniczący powiedział, że nie ma w tej sprawie informacji, 

4. P. Marta Drużkowska: 

 Zaproponowała, aby uwzględnić miejsce na parking na ŚDM przy Park&Ride w rejonie 

giełdy, 

5. P. Małgorzata Sroczyńska: 

 Zapytała kiedy będą plakaty informujące o Dniach Bronowic. Przewodniczący 

poinformował, że dwa tygodnie przed imprezą, 

6. P. Bogdan Smok: 

 Powiedział o potrzebie wstępnego podziału środków finansowych na rok 2017. Poprosił  

o wskazanie propozycji do dnia 29.04 i bilansowanie propozycji zmian, 

 Poinformował, o terminie i miejscu sprzątania Strugi Bronowickiej, 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 19.05.2016 r. o godz. 18.00, 

7. P. Alicja Gackiewicz: 

 Poprosiła o przesłanie informacji w zakresie potrzeb dotyczących osób 

niepełnosprawnych. 

  

 
 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXIV sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa. 
 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

 

Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


